
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej 

w dniu 29 maja 2007 r.

SE-Or. 0063-2-7/07

Obecni : 

wg listy obecności.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula  Polak-Wałek- Skarbnik Miasta,  Robert  Szczupider- Dyrektor  ZIK,  Zofia Gajdzik-  Kierownik 
Wydziału Rozwoju Miasta

Posiedzenie Komisji prowadził :

Przewodniczący Komisji Sławomir Święch

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
2. Realizacja budżetu Miasta za I kwartał 2007r.
3. Sprawy bieżące

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Powitał członków Komisji Finansowo-Budżetowej.
- Przechodzimy do omówienia  materiałów sesyjnych  związanych  z  budżetem.  Proszę  panią 

Skarbnik o wprowadzenie.

Urszula Polak-Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia realizację budżetu Miasta za I kwartał 2007r.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy są pytania?, jeśli nie ma proszę o przegłosowanie. Kto z państwa jest za?

GŁOSOWANIE 
6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się



Przewodniczący stwierdził, że materiał  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2007 
rok.

Urszula Polak-Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Janusz Gątkiewicz                        -                             Członek Komisji  

- Mam pytanie odnośnie zakupu samochodu dla Policji. Czy 50.000 zł to jest cały nasz wkład?

Urszula Polak-Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- To jest kwota, którą Policja miała przeznaczona w zeszłym roku i oni to zwrócili. 

Janusz Gątkiewicz                        -                             Członek Komisji  

- Jaka będzie wartość tego samochodu?

Urszula Polak-Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Będzie ogłoszony przetarg i może to być samochód tylko do 50.000 zł. To miasto kupi ten 
samochód i przekaże w formie darowizny. 

Janusz Gątkiewicz                        -                             Członek Komisji  

- mam  pytanie  odnośnie  oświetlenia  ul.  Poniatowskiego.  Tam  są  słupy  oświetleniowe  za 
murem. Czy nie można by ich wykorzystać?

Robert Szczupider                        -                             Dyrektor ZIK  

- Energetyka się na to nie zgodzi.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy są pytania?, jeśli nie ma proszę o przegłosowanie. Kto z państwa jest za?

GŁOSOWANIE 
6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2007 rok 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 



Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiału sesyjnego Programu „Infrastruktura”. 
- Udzielam głosu dyrektorowi Szczupiderowi.

Robert Szczupider                        -                             Dyrektor ZIK  

- Omawia materiał przedstawiony radnym. 

Grażyna Strączek                          -                             Członek Komisji  

- str.  84-  „Nowe  Piaski”.  Ta  informacja  jest  dla  mnie  nie  jasna.  Mieszkańcy  ul.  Piaskowej, 
Dalekiej i Prostej, na której nie ma nawet kanalizacji deszczowej, od 2003 roku Pisza do pana 
burmistrza  z prośba o dokończenie tego zadania.  ¾  tego zadania jest  już wykonane.  W 
planach inwestycyjnych, które ja mam nie ma tego zadania, a w tym materiale pisze, ze ZIK 
wykona to we własnym zakresie. Ja nie wiem co mam tym ludziom odpowiadać. 

Robert Szczupider                        -                             Dyrektor ZIK  

- Jakim systemem zostanie to wykonane to jest zupełnie inny temat. Możliwości techniczne są 
takie, że rzeczywiście wymaga to budowy kolektora zbiorczego. 

Andrzej Świątek                            -                             Członek Komisji  

- Okazuje się, że brakuje pieniędzy na Piaskach. Mięliśmy do wyboru albo wykonanie wszędzie 
kanalizacji, albo rewitalizacja „Starówki”.

- Ceny za wodę i ścieki w Czeladzi są wyższe niż w sąsiednich gminach. Chciałem zapytać 
pana dyrektora czy możliwym jest zahamowanie ceny ścieków. Czy lepiej było by wybudować 
oczyszczalnie. 

Robert Szczupider                        -                             Dyrektor ZIK  

- w roku 2007 opłaty karne za zrzut nie oczyszczonych ścieków do rzeki  zwiększone to jest 
300%, rok 2008 400%, w roku 2009- 500% opłat podstawowych dlatego niech każdy martwi 
się tym co zrzuca. To co zrobiliśmy z ul. 21 Listopada czyli likwidacja tych ostatnich zrzutów 
nie oczyszczonych ścieków do rzeki pozwoliło  nam na odroczenie opłat podwyższonych, bo 
gdyby nie to, to gmina płaciła by za to. Mieliśmy 5 letni okres karencji, w którym musieliśmy 
zmieścić się by gmina nie musiała płacić tych opłat. Jeśli nie będziemy robić tego nadal to 
popadniemy w ogromne opłaty, z których nic nie wynika. 

Grażyna Strączek                          -                             Członek Komisji  

- Nie  pokoi  mnie  fakt,  ze  od  pewnego  czasu  mówi  się  że  ZIK  i  ZBK  będą  to  zakłady 
sprywatyzowane. Obawiam się, że jeśli będzie prezes to nie zajmie się tą sprawą. Wydaje mi 
się, że burmistrz powinien wystąpić  z wnioskiem o pozyskanie środków z zewnątrz i pochylić 
się nad problemem tej kanalizacji. 



Robert Szczupider                        -                             Dyrektor ZIK  

- Żeby  pozyskać  środki  pozabudżetowe  to  trzeba  mieć  do  tego  przygotowanie,  nakreślić 
kierunki,  przygotować  odpowiednią  dokumentację.  Bez  dokumentacji  nie  można o  niczym 
rozmawiać. To są na razie przymiarki, ze jest jakaś potrzeba. Poza tym musi być jakiś sens 
techniczny tego wszystkiego. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Jakie były by koszty tej dokumentacji?

Robert Szczupider                        -                             Dyrektor ZIK  

- Nie mam przy sobie tej informacji. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy środkami własnymi ZIK’u można sfinansować tą dokumentację tego obszaru, o którym 
mówi radna Strączek?

Robert Szczupider                        -                             Dyrektor ZIK  

- To państwo zaplanowaliście wydatkowanie naszego budżetu. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Na  końcu  przedstawionego  materiału  są  wnioski  końcowe.  Czy  są  jakieś  uwagi  do  tych 
wniosków, pytania?

- Osobiście  uważam,  że  należy  rozszerzyć  treść  wniosku  końcowego  dot.  programu 
„Infrastruktura”.

Radna Grażyna Strączek zaproponowała wniosek o następującej treści:

Rozważyć możliwość i źródła finansowania na wykonanie projektu kanalizacji ul. Piaskowej,  
Prostej i Robotniczej.

Zabezpieczyć  w  budżecie  Miasta  w  latach  2008-2010  środki  na  wykonanie  projektu 
technicznego w/w kanalizacji. Poczynić starania dot. pozyskania z zewnętrz środków 
finansowych na wykonanie tego zadania.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

-  Kto z państwa jest za wnioskiem zgłoszonym przez radną Strączek?

GŁOSOWANIE 
6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję. 



Grażyna Strączek                          -                             Członek Komisji  

- Podobno Będzin uzyskał 14.000.000 zł na renowację m.in. zamku, Czeladź miała otrzymać 
6.000.000 zł i nic z tego nie wyszło.

Zofia Gajdzik                                   -                             Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Tak.  Były  tzw.  projekty  regionalne,  to  była  procedura  poza  konkursowa.  Myśmy  zgłaszali 
kopalnie „Saturn” ale niestety się nie udało. To nie znaczy, że nasz projekt był zły, tylko była 
określona pula do podziału. Za dużo było projektów, a za mało środków do podziału. To, że 
nie dostaliśmy tych pieniędzy w tym momencie nie przekreśla tego, ze w momencie kiedy 
będą uruchamiane konkursy my z tym zadaniem nie wystartujemy.  Różnica jest tego typu, że 
jeśli  będziemy  starować  w  konkursie  to  musimy  mieć  wykonaną  z  własnych  środków 
dokumentację budowlano-techniczną.  

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Ja  chciałam  zaproponować  państwu  dwie  korekty  do  wniosków  końcowych  Nr  1,  5  dot. 
programu „Infrastruktura”  o następującej treści:

Rozszerzyć treść wniosków końcowych programu „Infrastruktura” ( Nr 1, 5) w następującym 
brzmieniu:

1. Nowe tereny przewidziane pod rozwój Miasta i będące własnością gminy przeznaczyć 
do sprzedaży po wyposażeniu ich w niezbędne media lub proponować je jako wkład we  
wspólne przedsięwzięcia inwestycyjne.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

-  Kto z państwa jest za wnioskiem?

GŁOSOWANIE 
6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję. 

2. Przyjąć program inwestycji  strukturalnych na  lata  2008-2015   wyszczególnionych w 
tabelach  nr  37  i  38  z  uwzględnieniem  wielkości  środków  finansowych  ujętych  w  
zatwierdzonych budżetach w latach 2008-2015. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

-  Kto z państwa jest za wnioskiem?

GŁOSOWANIE 
6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się



Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Kto  z  państwa  radnych  jest  za  pozostałymi  wnioskami  końcowymi  dot.  programu 
„Infrastruktura”?

GŁOSOWANIE 
6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że wnioski końcowe  zostały  przyjęty przez Komisję. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała materiały sesyjne. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do spraw bieżących.
- Jeśli nie ma innych spraw zamykam posiedzenie Komisji.

             Przewodniczący 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Sławomir Święch

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek 
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